
Z Á P I S 

 

z  2. zasedání zastupitelstva obce Valchov, 

konaného dne 20. 12. 2010 v 18.00 hod. v budově obecního úřadu ve Valchově 

 

 

Přítomno: ing. Jindřiška Brožová, ing. Jiří Dokoupil, Milan Fiala, Václav Hasoň, Tomáš 

Kalik, ing. Zdeněk Přikryl, Pavla Vítová, Karel Vrána (prezenční listina) 

Nepřítomen: ing. Radka Bezděková (omluvena) 

Hosté:  prezenční listina 

 

Program:  

1. Zahájení 

2. Rozpočet obce Valchov na rok 2011 

3. Rozpočtové opatření č. 5/2010  

4. Zřízení výborů obecního zastupitelstva 

5. Veřejnoprávní smlouva 

6. Dohoda o poskytnutí finančního příspěvku – SOB 

7. Smlouva o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu s E.ON 

Distribuce, a. s. 

8. Nájemné smlouva – Laštůvka Milan 

9. Inventarizace majetku obce k 31. 12. 2010 

10. Různé 

11. Diskuse 

12. Usnesení a závěr 

 

 

1. Zahájení 

 

Starostka obce zahájila 2. zasedání zastupitelstva obce (dále jen ZO), které bylo svoláno v 

souladu se zákonem č.128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů. 

Starostka konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů ZO, a tím je ZO schopno 

právoplatně se usnášet. 

 

Navržený program jednání byl jednomyslně schválen. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování. 

Zapisovatelka: Pavla Vítová 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi: Tomáš Kalik, Karel Vrána 

Hlasování: 6 pro, 0 proti, 2 se zdrželi hlasování 

 

 

2. Rozpočet obce Valchov na rok 2011 

 

Návrh rozpočtu obce Valchov na rok 2011 byl zveřejněn na úřední desce (i elektronické) od 

3. 12. 2010 do 20. 12. 2010. Rozpočet je sestaven jako vyrovnaný v členění na paragrafy. 

Navržené příjmy: 4 660 600 Kč 

Navržené výdaje: 4 660 600 Kč. 

Hlavní investiční akcí je rekonstrukce mostů, na které je zpracována projektová dokumentace 

a stavební povolení. 
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Ing. Dokoupil navrhuje: 

1. § 1031 pěstební činnost – navýšit o 30 000 Kč 

2. § 2333 vodní toky – navýšit o 30 000 Kč 

3. § 3419 tělovýchovná činnost – snížit o 100 000 Kč, to jsou plánované výdaje na vybavení 

posilovny v budově sokolovny. Posilovací nářadí zakoupit, ale ponechat v majetku obce. 

4. § 5512 – SDH – navýšit o 35 000 Kč. 

Dále ing. Dokoupil navrhuje, aby z ušetřených finančních prostředků z minulého 

zastupitelstva se vybudovalo víceúčelové hřiště na tenis, volejbal …. 

 

Ing. Brožová – s poslední připomínkou ing. Dokoupila (s vybudováním víceúčelového hřiště) 

souhlasí. Ale prvořadým úkolem je, aby byly peníze na mosty, potom další akcí by bylo 

víceúčelové hřiště. 

 

 

Usnesení č. 1/2/2010: 

ZO schválilo návrh rozpočtu obce Valchov na rok 2011. 

Příjmy ve výši   4 660 600 Kč 

Výdaje ve výši  4 660 600 Kč. 

Hlasování: 6 pro, 0 proti, 2 se zdrželi hlasování - schváleno 

 

Ing. Přikryl doporučil řešit tyto připomínky na poradách. 

 

Dále starostka obce k připomínkám ing. Dokoupila podala tyto informace:  14. října byla na 

SZIF podána žádost o dotaci na lesní techniku. V příštím roce žádosti o dotace v MAS 

Boskovicko budou zaměřeny na Sbory dobrovolných hasičů – tam bude možnost získat 

finanční prostředky pro SDH. Navrhované vybavení posilovny bude lepší ponechat v majetku 

TJ Sokol z důvodu údržby a servisů těchto strojů – nevzniknou další náklady obci. 

 

 

 

3. Rozpočtové opatření č. 5/2010 

 

S návrhem rozpočtového opatření č. 5/2010 seznámila přítomné starostka obce ing. Jindřiška 

Brožová. Návrh RO č. 5/2010 je přílohou zápisu. 

Příjmy ve výši     55 200,-- Kč 

Výdaje ve výši    55 200,-- Kč. 

 

Usnesení č. 2/2/2010: 

ZO schválilo návrh rozpočtového opatření č. 5/2010. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování - schváleno 

 

 

4. Zřízení výborů obecního zastupitelstva 

 

Starostka obce ing. Jindřiška Brožová seznámila s návrhem jednotlivých výborů zastupitelstva 

obce Valchov.  

Finanční výbor: předseda: ing. Radka Bezděková 

   členové: Karel Vrána 

     Věra Vašíčková 
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Kontrolní výbor: předseda: Václav Hasoň 

   členové: Tomáš Kalik 

     Milan Fiala 

 

Výbor pro les, životní prostředí a odpadové hospodářství: 

   předseda: Milan Fiala 

   členové: Josef Barák 

     Miroslav Dokoupil 

 

Výbor kulturní: předseda: Pavla Vítová 

   členové: ing. Radka Bezděková 

     Dana Chlupová 

 

Výbor pro mládež a sport:  

   předseda: Tomáš Kalik 

   členové: Karel Vrána 

     Jiří Vašíček ml. 

 

Výbor technický – povodí, toky, silnice: 

   předseda: Karel Vrána 

   členové: Milan Rauš 

     Ladislav Dlábek 

 

Ing. Dokoupil – považuje za zbytečné volit tolik výborů zastupitelstva. V minulosti to bylo 

v případě, kdy funkcionáři nebyli uvolnění. Tímto se zvyšují náklady na odměny. 

 

Ing. Brožová – obhajuje zřízení výborů, do činnosti zastupitelstva se zapojili někteří členové 

ZO i bez výborů. 

 

p. Tomáš Kalik – také obhajuje zřízení výborů a podotýká, že při konání větších akcí 

pořádaných obcí, byli vždy požádáni členové SDH o spolupráci 

 

 

Usnesení č. 3/2/2010: 

ZO schválilo složení výborů zastupitelstva obce Valchov 

Finanční výbor: předseda: ing. Radka Bezděková 

   členové: Karel Vrána 

     Věra Vašíčková 

 

Kontrolní výbor: předseda: Václav Hasoň 

   členové: Tomáš Kalik 

     Milan Fiala 

 

Výbor pro les, životní prostředí a odpadové hospodářství: 

   předseda: Milan Fiala 

   členové: Josef Barák 

     Miroslav Dokoupil 

 

Výbor kulturní: předseda: Pavla Vítová 

   členové: ing. Radka Bezděková 
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     Dana Chlupová 

 

Výbor pro mládež a sport:  

   předseda: Tomáš Kalik 

   členové: Karel Vrána 

     Jiří Vašíček ml. 

 

Výbor technický – povodí, toky, silnice: 

   předseda: Karel Vrána 

   členové: Milan Rauš 

     Ladislav Dlábek 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 1 se zdržel hlasování – schváleno 

 

 

 

5. Veřejnoprávní smlouva 

 

Starostka obce ing. Jindřiška Brožová seznámila s návrhem veřejnoprávní smlouvy mezi Obcí 

Valchov a Městem Boskovice na projednávání přestupků proti pořádku ve státní správě a 

pořádku v územní samosprávě, veřejnému pořádku, občanskému soužití, majetku. 

 

Usnesení č. 4/2/2010: 

ZO schválilo veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Valchov a Městem Boskovice o rozhodování 

o přestupcích a ukládání pokut v řízeních o přestupcích. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování – schváleno 

 

 

 

6. Dohoda o poskytnutí finančního příspěvku – SOB 

 

Starostka obce ing. Jindřiška Brožová seznámila s Dohodou o poskytnutí finančního 

příspěvku mezi Svazkem obcí Boskovicko a Obcí Valchov. Jedná se o investiční finanční 

příspěvek ve výši 20 616 Kč spojený s úpravou veřejných prostranství v obci Valchov. 

 

Usnesení č. 5/2/2010: 

ZO schválilo Dohodu o poskytnutí finančního příspěvku mezi Svazkem obcí Boskovicko a 

Obcí Valchov. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování – schváleno 

 

 

 

7. Smlouva o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu 

 

E.ON Distribuce, a. s. má na pozemcích p. č. 146/1, 655/1, 655/7, 664 a 675/9 ve vlastnictví 

obce Valchov zařízení distribuční soustavy – síť technického vybavení – kabel vedení NN, 

venkovní vedení VN a TS. Z tohoto důvodu se zřizuje úplatně jednorázově na těchto 

nemovitostech věcné břemeno v celkové výši 20 000 Kč, které bude příjem obce. 

 

Usnesení č. 6/2/2010: 

ZO schválilo Smlouvu o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu mezi Obcí Valchov 



   5 

a E.ON Distribuce, a. s. České Budějovice. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování – schváleno 

 

 

 

8. Nájemní smlouva – Laštůvka Milan 

 

Nebytové prostory bývalé knihovny v budově Mateřské školy Valchov má zájem využívat 

jako mechanickou dílnu pan Milan Laštůvka. ZO navrhuje schválit záměr pronájmu těchto 

prostor. 

 

Usnesení č. 7/2/2010: 

ZO schválilo záměr pronájmu nebytových prostor – přízemní místnost v budově Mateřské 

školy Valchov (bývalá obecní knihovna) panu Milanu Laštůvkovi jako mechanickou dílnu. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování – schváleno 

 

 

9. Inventarizace majetku obce k 31. 12. 2010 

 

Inventarizaci majetku obce k 31. 12. 2010 provedou inventarizační komise v následujícím 

složení: 

 

Hlavní inventarizační komise: předseda:  ing. Radka Bezděková 

     členové:  ing. Zdeněk Přikryl 

       ing. Jiří Dokoupil 

 

Dílčí inventarizační komise: 

- pro mateřskou školu:  předseda: Pavla Vítová 

     členové: Dana Chlupová 

       Ing. Radka Bezděková 

 

- pro SDH:    předseda: Tomáš Kalik 

     členové: Miroslav Šrom 

       Milan Fiala 

 

- pro obecní knihovnu:  předseda: Karel Vrána 

     členové: Renata Kaliková 

       Ing. Jiří Dokoupil 

 

- pro obecní úřad:   předseda: ing. Jindřiška Brožová 

     členové: Václav Hasoň 

       Ing. Jiří Dokoupil 

 

Usnesení č. 8/2/2010: 

ZO schválilo složení výše uvedených inventarizačních komisí k provedení inventarizace 

majetku obce k 31. 12. 2010. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 
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10. Různé 

10.1. Starostka obce ing. Jindřiška Brožová navrhla odměny: 

- Miroslavu Šromovi – za bezvadnou práci ve funkci velitele zásahové jednotky SDH 

Valchov ve výši 2 400 Kč 

- Jaroslavu Barákovi a Petru Vítovi za práci s mládeží, kde se věnují dětem při tréninku, děti 

se pod jejich vedení zúčastňují v požárním sportu ve výši 1 200,-- Kč 

- Mgr. Monice Janků – za vedení  cvičení rodičů s dětmi ve výši 1 200,-- Kč 

 

Usnesení č. 9/2/2010: 

ZO schválilo odměny: 

- Miroslavu Šromovi ve výši 2 400,-- Kč 

- Jaroslavu Barákovi ve výši 1 200,-- Kč 

- Petru Vítovi ve výši 1 200,-- Kč 

- Mgr. Monice Janků ve výši 1 200,-- Kč 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování – schváleno 

 

10.2. Starostka obce ing. Jindřiška Brožová navrhla měsíční odměny a příplatky členům 

zastupitelstva obce od 1. 1. 2011 dle nařízení vlády č. 37/2003 Sb.: 

Místostarosta  6 670,-- Kč 

Předseda výboru 1 273,-- Kč 

Člen výboru     979,-- Kč 

Zastupitel     437,-- Kč. 

 

Usnesení č. 10/2/2010: 

ZO schválilo měsíční odměny a příplatky členům zastupitelstva obce od 1. 1. 2011: 

místostarosta  6 670,-- Kč, předseda výboru 1 273,-- Kč, člen výboru 979,-- Kč, zastupitel 

437,-- Kč. 

Hlasování: 6 pro, 0 proti, 2 se zdrželi - schváleno 

 

 

11. Diskuse 

 

11.1. Ing. Dokoupil – chybí mu aktuální informace na obecních internetových stránkách 

(např. motoskijoring)  

Paní starostka – souhlasí s připomínkou, motoskijoring byl pořádán operativně s ohledem na 

počasí, o dění v obci informoval „Valchovský zpravodaj“ 

 

Pan Jaromír Sedlák – pozdravil nové zastupitelstvo a děkuje za Zpravodaj – byl perfektní. 

Vznesl připomínku, zda Zpravodaj dostaly všechny domácnosti? Dále se ptal, zda na webu 

budou zápisy zastupitelstva obce. Na závěr popřál zastupitelům i občanům příjemné prožití 

vánočních svátků a hodně zdraví a úspěchů v novém roce 2011. 

 

Ing. Brožová – plot u dětského hřiště na Přísadniskách bude do 31. 12. 2010 dokončen. 

 

 

12. Závěr 

 

Starostka obce ukončila zasedání ZO Valchov v 18.51 hod. 

 

Zapsala: Pavla Vítová 
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Ve Valchově 28. 12. 2010 

 

 

Ověřovatelé:  Tomáš Kalik   ………………………… 

 

 

Karel Vrána   ………………………… 

  

 

 

 

 

Ing. Jindřiška Brožová 

       starosta obce 


